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Interpelacja 
 
Dotyczy:  opłaty adiacenckiej pobieranej na Szczepankowie po założeniu kanalizacji 
 
 
 W związku z budową kanalizacji sanitarnej w Szczepankowie Pan Prezydent zdecydował o 
pobieraniu od mieszkańców opłaty adiacenckiej. Wywołało to wielkie poruszenie wśród 
mieszkańców. 
 20 lat temu działał na osiedlu komitet budowy kanalizacji. Mieszkańcy Szczepankowa 
wpłacali na ten cel pieniądze. Wpłacali też mieszkańcy ulic, których wówczas nie 
skanalizowano. Niestety trudno przez 20 lat trzymać dowody wpłaty. Była dokumentacja 
ówczesnego komitetu i ta według ówczesnego przewodniczącego została zdana do miasta i 
powinna być w archiwach miejskich. Uważam, że naliczanie opłaty adiacenckiej powinno być 
wstrzymane do czasy znalezienia dokumentacji komitetu i ustaleniu wpłat mieszkańców.  
 
16 maja Rada Osiedla napisała pismo w sprawie tej opłaty do pana Prezydenta. Odpowiedział 
Geopoz – pan Prezydent milczy. 
 
Proszę o podanie z jakich funduszy została wykonana kanalizacja sanitarna na ulicach 
objętych opłatą?  


